
توسعه بنادر چابهار و جاس را همزمان با توسعه ریل دنبال مکنیم

به گزارش روابط عموم و امور بین الملل منطقه آزاد چابهار به نقل از روزنامه دنیای اقتصاد، عباس آخوندی در حاشیه دومین همایش

بینالملل معرف فرصتهای سرمایهگذاری و توسعه پایدار در سواحل مران در جم خبرناران، اظهار کرد: ما در حال توسعه دو بندر

مهم در شرق کشور یعن جاسم و چابهار هستیم اما مخواهیم توسعه این بنادر همزمان با توسعه ریل در این مناطق انجام شود بنابراین

پروژه راهآهن چابهار ـ زاهدان در حال اجراست.

وی در ادامه افزود: در سفر اخیر به هندوستان با آنها توافق کردیم که ۸۰۰ میلیون دلار در این پروژه سرمایهگذاری کنند تا در سه سال

آینده این طرح اجرای شوند. در زمینه بندر جاس هم برنامه ما همین است و تصمیم گرفتهایم راهآهن جیرفت را به جاس متصل کنیم

تا از این طریق بندر جاس به راهآهن سراسری متصل شود زیرا در توسعه بندر شهید رجای این نقیصه وجود داشت که این بندر پیش

از آنه ریل توسعه یابد، توسعه یافت و در این زمینه مشلات برای ما به وجود آمد بنابراین همزمان دنبال توسعه بنادر و ریل هستیم.

آخوندی در ادامه گفت: در کنار این بنادر دنبال اسان و رشد و توسعه صنعت هستیم و صنایع مدنظر ماست که برای کشور ثروت

تولید کند. ما به دو بندر جاس و چابهار فقط به عنوان محل برای تخلیه بار ناه نمکنیم بله این دو بندر را محل برای توسعه

صنعت هم مدانیم.

وی در پایان گفت: باید در ی مدت زمان ۱۵ ال ۲۰ ساله برای صنای سنین که در مناطق مستقر هستند که مشل جدی آب

دارند را آرام آرام به این منطقه منتقل کنیم تا توسعه سازگار با اقلیم داشته باشیم.


